
PROTOKÓŁ NR II/14 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 9 grudnia 2014 r. 
 

II Sesję nowo wybranej Rady zwołała Komisarz Wyborczy w Skierniewicach – Pani 
Katarzyna Wesołowska-Zbudniewek. 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 14.40. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
· Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz elekt Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Iwona Śmietanka   - Radca prawny, 
· Waldemar Kardasz  - Radca prawny, 
· Rafał Towalski   - Komendant Komisariatu Policji w Żychlinie, 
· Bartosz Janiszewski  - Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie, 
· Włodzimierz Wojciechowski - Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej  
                   w Żychlinie, 
· Martyna Tołczyk    - Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji 
                   Wyborczej w Żychlinie,  
· Uczestnicy Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodni z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza elekta – Pana Grzegorza 
Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika 
Gminy, Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie – Pana Rafała Towalskiego i Zastępcę 
Komendanta – Pana Bartosza Janiszewskiego, Przewodniczącego i Zastępcę 
Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej, Uczestników Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
radców prawnych, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby 
przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady złożyła wniosek, aby po punkcie 2 – Złożenie 
ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin, dodać punkt 3 o brzmieniu: „3. Podjęcie uchwał 
w sprawach:” z 3 podpunktami a, b i c tj. projektami uchwał w sprawach:  

a) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 
b) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin, 
c) zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 
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Odnosząc się do pierwszego wprowadzanego projektu uchwały - zgodnie z art. 21 ust. 1 
ustawy o samorządzie gminnym rada gminy ze swojego grona może powołać stałe i doraźne 
komisje rady. 

Uchwałą Nr IX/45/11 z dnia 16 czerwca 2011 r. w sprawie powołania i ustalenia 
przedmiotu działania stałych Komisji, Rada Miejska powołała następujące stałe komisje: 
1) Komisja Rewizyjna; 
2) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 
3) Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych; 
4) Komisja Rolna, Prawa i Porządku Publicznego. 
Zatem prosi o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych                           
4 stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
Odnosząc się do drugiego wprowadzanego projektu uchwały - zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 
ustawy o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalanie 
wynagrodzenia wójta. 
W związku z powyższym wnioskuje o wprowadzenie zmiany do porządku obrad polegającej 
na dodaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza 
Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin. 
Odnosząc się do trzeciego wprowadzanego projektu uchwały – w związku ze zwiększeniem 
dla naszej gminy subwencji oświatowej na 2014 r. oraz wpływem ponadplanowych 
dochodów zachodzi konieczność wprowadzenia tych środków do budżetu gminy oraz ich 
rozdysponowanie. 
 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosków dotyczących zmian 
porządku obrad. 
 
Za wnioskiem, aby po punkcie 2 – Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin 
dodać punkt 3 o brzmieniu:  
„3. Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunkt a o brzmieniu:  

a) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 
głosowało   - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
 
Za wnioskiem, aby w punkcie 3. Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie a dodać 
podpunkt b o brzmieniu:  

b) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka 
Burmistrza Gminy Żychlin 

głosowało   - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
 
Za wnioskiem, aby w punkcie 3. Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie b dodać 
podpunkt c o brzmieniu:  

c) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 
głosowało   - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do 
przegłosowania porządku obrad po zmianach. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -  0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.  
2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie,  
b) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin, 
c) zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 

4. Zakończenie obrad. 
 
Następnie poprosiła Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej – Pana Włodzimierza 
Wojciechowskiego i Zastępcę Przewodniczącego Komisji – Panią Martynę Tołczyk                    
o wręczenie zaświadczenia dla Burmistrza elekta – Pana Grzegorz Ambroziaka. 
 
Martyna Tołczyk – Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej odczytała 
treść zaświadczenia o wyborze – „Stosownie do art. 490 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r.  — 
Kodeks wyborczy (Dz. U. nr 21, poz. 112 z późn. zm.) Miejska Komisja Wyborcza                          
w Żychlinie stwierdza, że w wyborach, które odbyły się dnia 30 listopada  2014 r.                      
Pan Ambroziak Grzegorz  wybrany został Burmistrzem Gminy  Żychlin” 
 
Po odczytaniu wspólnie z Przewodniczącym Komisji Panem Włodzimierzem 
Wojciechowskim wręczyli Burmistrzowi elektowi – Panu Grzegorzowi Ambroziakowi 
zaświadczenie o wyborze.  
 
 
Do p-tu 2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy                      
o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia 
wobec rady gminy ślubowania. 
Tekst ślubowania określa wymieniony wyżej przepis. 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: 
„Tak mi dopomóż Bóg.” 
 
Poprosiła zatem Pana Grzegorza Ambroziaka o złożenie ślubowania wobec Rady. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – złożył ślubowanie wobec Rady 
wypowiadając następujące słowa: „Obejmując urząd Burmistrza Gminy Żychlin uroczyście 
ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy. 
Tak mi dopomóż Bóg.” 
 
 Po złożeniu ślubowania przez Burmistrza, Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta 
Tarnowska wraz z Wiceprzewodniczącym Rady – Panem Robertem Witeczkiem złożyli 
Burmistrzowi gratulacje objęcia stanowiska wręczając kwiaty i składając życzenia sukcesów 
w pracy na rzecz społeczności lokalnej i osiągnięcia zamierzonych celów. 
 
Następnie gratulacje, życzenia i kwiaty Burmistrzowi przekazali pracownicy Urzędu Gminy.    
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – „Szanowna Pani Przewodnicząca, 
Szanowni Państwo Radni,  Szanowni Mieszkańcy Gminy i Miasta!  
W 2006 roku, po raz pierwszy otrzymałem od mieszkańców miasta i gminy Żychlin mandat 
zaufania w wyborach samorządowych.  
Jako młody człowiek, pracownik samorządowy, ale przede wszystkim jako członek  
tej wspólnoty, mieszkaniec Żychlina, dzielący życie i problemy mieszkańców, rozpocząłem 
realizację odpowiedzialnego zadania wprowadzenia w naszej wspólnej przestrzeni zmian, 
które były wskazywane i pożądane przez mieszkańców.  
Podczas moich licznych spotkań z mieszkańcami wsłuchiwałem się w opinie, spostrzeżenia, 
rady i dzięki temu określałem cele i budowałem obraz przyszłości, który wspólnie chcieliśmy 
osiągnąć. Rozpocząłem wtedy również tworzenie zespołu ludzi pozytywnie 
zaangażowanych, mieszkańców gminy i miasta, ale nie tylko, którzy przez te wszystkie lata 
wspierali mnie w mojej pracy.  
Dzień zaprzysiężenia na moją 3 kadencję samorządową na stanowisku burmistrza,  
to doskonały czas, żeby złożyć podziękowania.  
Dziękuję wszystkim mieszkańcom, który od roku 2006 uczestniczyli w wyborach. Każdy 
oddany głos jest ważny. Rok 2006, 2010 i obecny 2014. Każdy, kto uczestniczył w procesie 
demokratycznego wyboru przyczynił się do wprowadzanych pozytywnych zmian.                       
W kolejnych wyborach oceniano je i podejmowano kolejne decyzje. Dziękuję mieszkańcom 
za pozytywną ocenę. To motor i moc, paliwo, które daliście mi Państwo do dalszego 
działania. Dla każdego samorządowca jest to niezwykle ważne i motywujące. Pokazuje, że 
nie zawiodłem zaufania i nadziei, i jako gospodarz i jako człowiek.  
Po raz drugi jest to decyzja szczególna, ponieważ Mieszkańcy docenili zespół ludzi.  
Z komitetu, który mam zaszczyt reprezentować, w obecnej Radzie zasiada aż dziewięciu 
przedstawicieli. Dziękujemy za okazane Nam kolejny raz zaufanie!            

Dziękuję radnym z kadencji 2006-2010. W tamtym wyjątkowym i zarazem bardzo 
trudnym czasie okazali mi maksimum zaufania. Nie znali mnie, nie mogli oprzeć się na moim 
wcześniejszym doświadczeniu w zarządzaniu gminą (którego po prostu nie miałem), ale tak 
jak mieszkańcy, tak część ówczesnych radnych zaryzykowała. Obecni i dziś radni - Pani 
Elżbieta Tarnowska, Pan Józef Kowalski, Pan Robert Witeczek, Pan Mieczysław Studziński 
– kilkoro nieobecnych m.in. Pani Jadwiga Melcher, Pani Zofia Pilarska, Pan Krzysztof 
Stefaniak, Pan Bogdan Głuszcz. Pamiętam początek mojej drogi doskonale, serdecznie 
Wam dziękuję za podjęte wyzwanie, za zaufanie i wsparcie.  

Kadencja 2010-2014. Kadencja kryzysu i nowych wyzwań gospodarczych. Trudna  
i obfitująca w mało popularne decyzje, które były niezbędne dla zapewnienia stabilności 
finansów samorządowych. Nowa perspektywa, w której należało zacząć inaczej postrzegać 
zarządzanie samorządem. Nowe kanony zarządzania finansami samorządowymi 
wprowadzone nową ustawą o finansach publicznych, długie i drobiazgowe przygotowania, 
mała reforma w oświacie, kompleksowa reforma w działalności komunalnej. Kilka ważnych z 
punktu widzenia przyszłości gminy lat, które w moim mniemaniu były zdanym dobrze, 
ważnym egzaminem samorządowej dojrzałości i odpowiedzialności. Ponownie Pani Elżbieta 
Tarnowska, Pan Józef Kowalski, Pan Robert Witeczek, Pan Mieczysław Studziński oraz nowi 
członkowie rady Pani Ewa Stańczak, Pani Elżbieta Sikora, Pan Krzysztof Falkowski, Pani 
Matylda Jakubowska-Czaja, Pan Paweł Wachowiak i znów kilka nieobecnych dziś z nami 
osób m.in. Pani Jadwiga Melcher, Pani Zofia Pilarska, Pani Agnieszka Liwarska, Pani Aneta 
Urbańska, Pan Leszek Kwiatkowski i Pan Rafał Zajączkowski.  
Dziękuję Wam za dobrą współpracę, za odwagę i determinację.   

Do radnych, którzy kontynuują współpracę ze mną w kolejnej drugiej a nawet trzeciej 
kadencji, zwracam się ponownie  o wsparcie i Wasze pełne zaangażowanie w sprawy 
samorządu. Do nowych radnych, którzy dopiero rozpoczynają swoją ważną  
i odpowiedzialną pracę dla mieszkańców, zwracam się z propozycją współpracy  
i podejmowania dialogu na tematy istotne z punktu widzenia rozwoju naszej miejscowości. 
Mam nadzieję, że tak jak w ubiegłych kadencjach, tak również w obecnej, współpraca 
pomiędzy burmistrzem a radą miejską będzie oparta na merytorycznej dyskusji  
i umiejętności osiągania dobrych, pozytywnych kompromisów.            



 5 

Życzę Wam jak najwięcej satysfakcji płynącej z wykonywanej misji samorządowej, 
podejmowania trudnych i ważnych decyzji mających wpływ na przyszłość naszej gminy.    
Szanowni Państwo! 

Nie mogłoby być mowy o dobrych rezultatach, i tym bardziej pozytywnej ocenie 
wyborców, bez zgranego zespołu pracowników. Bez osób odpowiedzialnych  
za kreowanie i wprowadzanie zmian w otoczeniu. Każdy z członków zespołu zna stawkę, 
odpowiedzialność i wywiązuje się ze swojej roli najlepiej jak można. Ocena mieszkańców  
w czasie wyborów to ocena zespołu, jego lidera i wszystkich członków.  
Pan Zbigniew Gałązka, Panie Emilia Rajewska, Edyta Ledzion, Zuzanna Szymańska, 
Małgorzata Szymańska, Panowie Waldemar Bartochowski, Krzysztof Anyszka, Łukasz 
Prośniewski.  
Szefowie gminnych jednostek Panie Barbara Pietrzak, Grażyna Malinkiewicz, Barbara 
Sitkiewicz, Ewa Andrzejewska, Magdalena Modrzejewska-Rzeźnicka, Panowie Jacek 
Dysierowicz, Piotr Wysocki, Łukasz Antczak, Marek Materka, Marek Jabłoński.  
Dziękuję Wam za dotychczasowy wysiłek i bardzo liczę na tak dobrą jak teraz atmosferę 
merytorycznej współpracy, liczę na dalsze pełne wsparcie w mojej codziennej pracy.  
Podziękowanie dla Was jest również serdecznym podziękowaniem dla kierowanych przez 
Was zespołów pracowników.  
Moi drodzy, tak jak dotychczas – nasza praca to doskonalenie, poszukiwanie dobrych 
rozwiązań, analiza, poprawiamy co należy poprawić, dbamy o to co funkcjonuje dobrze, 
uczymy się, nie spoczywamy na laurach, nasza praca nigdy się nie kończy, a tym bardziej 
teraz po kolejnych wygranych wyborach poprzeczka idzie do góry.  
Ostatnie podziękowania kieruję do ludzi dobrej i bardzo dobrej woli z otoczenia samorządu, 
do ludzi współpracujących z nami ze sfery stowarzyszeń i do przedsiębiorców. Do każdego, 
kto wspiera rozwój gminy i miasta, wspiera rozwój kultury i sportu, uczestniczy czynnie                  
w życiu mieszkańców. Moje słowa uznania dla sołtysów, komendantów policji i straży. 
Każdy sukces gminy i miasta to Wasz sukces, sukces mieszkańców i przyjaciół gminy  
i miasta Żychlin, każdy z Was zostawia tu ważną cząstkę siebie. Jestem dumny 
współpracując z tak pozytywnymi postaciami. Wiele osób zasługuje na wyróżnienia, ale 
pozwolę sobie podkreślić rolę mecenasów kultury i sportu, firm zaangażowanych społecznie 
a jest ich kilka. Chciałoby się powiedzieć TAK TRZYMAĆ!       
Szanowna Państwo!  
Ostatnich osiem lat, dzięki intensywnej pracy samorządu, zaznaczonych zostało wieloma 
ciekawymi przemianami w najważniejszych sferach życia miasta i gminy w oświacie, 
kulturze, sporcie i rekreacji, infrastrukturze oraz rewitalizacji. Bardzo ważnym zadaniem 
ostatnich lat były przemiany gospodarcze w zakładzie komunalnym. Kadencje samorządu 
przypadające na lata 2007-2014 to czas dobrej organizacji, przemyślanych i skutecznie 
realizowanych planów inwestycyjnych. Był to czas budowy solidnych fundamentów 
finansowych Naszej gminy w szczególnie trudnym momencie światowej recesji. 
Był to czas nadawania naszej gminie nowego pozytywnego oblicza, odwracania negatywnej 
tendencji postrzegania Żychlina, co w znacznej mierze nam się udaje.  
A jakie zadania stawiam przed sobą i Radą Miejską na kolejne lata?   
W latach 2015 i następnych w naszej pracy priorytetowe pozostaną główne filary działalności 
samorządu.   
I. Oświata.   
W latach 2007–2014 kompleksowo zmodernizowano większość jednostek oświatowych, 
zarówno jeśli chodzi o modernizacje budynków, jak i doposażenie szkół i przedszkoli. Istotne 
zadania, które pozostały do realizacji to m. in.:  
- ostatni etap modernizacji budynku Szkoły Podstawowej im. M. Kownackiej w Grabowie,  
- rozbudowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Żychlinie, 
- modernizacja sal i korytarzy w Szkole Podstawowej nr 1 w Żychlinie, 
- modernizacja przedszkola przy ul. 1 Maja.  
Dbając o wszechstronny rozwój dzieci i młodzieży, w dalszym ciągu będziemy uzupełniać  
i unowocześniać wyposażenie szkół oraz przedszkoli, podnosić jakość nauczania, 
organizować zajęcia pozalekcyjne i wspierać inicjatywy środowiska szkolnego.  
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II. Drogi.  
Modernizacje dróg to jedno z najważniejszych zadań z punktu widzenia jakości życia 
mieszkańców. Istotne zadania to m.in.:  
- kompleksowa modernizacja ulicy Narutowicza,  
- modernizacja nawierzchni ulic miejskich (m.in. Sienkiewicza, Marchlewskiego,                              

H. Sawickiej, Dobrzelińska z sąsiadującymi), 
- modernizacje nawierzchni dróg gminnych na terenach wiejskich,  
- modernizacje chodników oraz budowa dodatkowych parkingów,  
- dalsza współpraca z Powiatem Kutnowskim w celu istotnej poprawy jakości dróg 

powiatowych.  
III. Infrastruktura i ochrona środowiska  
W zakresie infrastruktury technicznej, poza edukacją: 
- wymiana urządzeń stacji uzdatniania wody,  
- budowa przyłączy c.o. do budynków komunalnych, 
- uruchomienie programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków,  
- uruchomienie programu budowy instalacji fotowoltaicznych przy obiektach użyteczności 

publicznej.      
IV. Kultura 
Dalsze inwestycje w modernizacje i doposażenie:   
- Żychlińskiego Domu Kultury, 
- świetlic wiejskich z wykorzystaniem funduszy sołeckich.  
Dbałość o ofertę kulturalną mieszkańców. Wspieranie inicjatyw stowarzyszeń i organizacji 
pozarządowych. 

V. Rewitalizacja  
Kontynuacja inwestycji w zakresie: 
- modernizacji kamienic komunalnych przy ul. Narutowicza oraz Placach Jana Pawła II  

i Wolności, 
- rewitalizacja drzewostanu i zieleni niskiej w parkach  miejskich przy Żychlińskim Domu 

Kultury i ul. Barlickiego,  
- ciągła dbałość o zieleń miejską i drzewostan oraz nowe nasadzenia.  
Chcemy doprowadzić do postrzegania Starówki Miejskiej, jako miejsca atrakcyjnego i 
estetycznego, podkreślającego jej historyczny charakter.   

VI. Sport i rekreacja 
Lata 2007-2014 to dobry czas dla inwestycji sportowych. W Żychlinie, Dobrzelinie i na 
terenach sołectw wybudowano szereg boisk wielofunkcyjnych i terenów rekreacji. Również 
uczniowie otrzymali nowoczesne obiekty przyszkolne (m.in. „Orlik” oraz hala sportowa w 
Grabowie). Wybudowano od podstaw stadion miejski z zapleczem.  
W nowej kadencji samorządu pozostaje do dokończenia skromny zakres inwestycyjny: 
- Orlik Lekkoatletyczny w ramach stadionu miejskiego 
- urządzenia lekkoatletyczne dla Szkoły Podstawowej Nr 1 w parku miejskim przy ul. 

Barlickiego 
Wsparcie rozwoju klubów sportowych przy wykorzystaniu zmodernizowanej bazy sportowej. 

Ważne pozostaną zadania w działalności bieżącej 
- bezpieczeństwo publiczne poprzez wsparcie działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

i Policji, 
- pomoc społeczna, 
- sukcesywna promocja gospodarcza terenów inwestycyjnych w ramach podstrefy ŁSSE i 

finalizacja prowadzonych negocjacji inwestycyjnych,  
- utrwalanie pozytywnego wizerunku Żychlina jako miejscowości mądrze zarządzanej o 

stabilnej sytuacji gospodarczej, 
- promowanie lokalnej przedsiębiorczości i aktywności społecznej mieszkańców, którzy są 

Pulsem naszego miasta i gminy.  
Szanowni Państwo! Czas na podsumowanie.  
Działania minionych kadencji i zamierzenia inwestycyjne na przyszłość są ze sobą spójne.  
W długofalowym działaniu dają widoczne efekty, które od dawna obserwujemy.  
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W latach 2006-2014 udało nam się zrealizować duży zakres planu w zakresie modernizacji 
sfery oświaty, sportu i rekreacji oraz rewitalizacji. W kolejnych latach większy nacisk będzie 
położony na modernizacje drogowe.       
Co ważne - praca Rady i Burmistrza w nowej kadencji będzie poprzedzona stworzeniem 
nowej strategii rozwoju na lata 2015-2020, w celu jak najlepszego wykorzystania potencjału 
naszego miasta i gminy oraz dostępnych środków unijnych. 
Zaczynaliśmy w 2006 roku. Razem zmieniliśmy Gminę Żychlin na dobre. 
Dziękuję za uwagę.”  
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 

Przewodnicząca Rady – na I Sesji Rady wyłożony został wykaz Komisji Rady, na którym 
Państwo radni deklarowali swoje członkowstwo w składach komisji. Ze względu na to, że do 
2 komisji rady, tj. do Komisji Rewizyjnej i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zgłosiło 
się zbyt wielu członków, proponuję, aby Radni głosowali nad każdą kandydaturą do składu 
Komisji. Radni, którzy uzyskają najwięcej głosów „za” pozostaną w składach tych Komisji. 
 
Paweł Wachowiak poprosił o 10-minutową przerwę w celu domówienia składów Komisji. 
Zaproponował, że w przypadku nie uzyskania porozumienia, dokonamy głosowania nad 
kandydaturami do składów Komisji. 
  
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę. 
  
Po przerwie. 
 
Rafał Towalski – Komendant Komisariatu Policji w Żychlinie – korzystając z obecności 
na Sesji Rady podziękował Radzie i Zarządowi Gminy za pomoc finansową, dzięki której 
udało się zakupić nowy radiowóz na potrzeby Komisariatu Policji w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady – poinformowała, że do składu Komisji Rewizyjnej zgłosiło się                         
8 radnych tj.: 
- Matylda Iwona Jakubowska-Czaja, 
- Rafał Krzysztof Klimczak, 
- Józef Kowalski, 
- Mieczysław Studziński, 
- Stanisław Szymański, 
- Agnieszka Dorota Tomaszewska, 
- Anna Maria Wrzesińska, 
- Ewa Barbara  Wypych. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej z wyjątkiem radnej 
Anny Wrzesińskiej, która nie wyraziła zgody na pracę w tej Komisji. 
  
Matylda Jakubowska-Czaja – dobrą praktyką w wielu radach jest oddanie Komisji 
Rewizyjnej grupie nierządzącej, a więc tej, która nie ma przewagi członków w Radzie. 
Fundacja im. Batorego dąży do tego, aby obligatoryjnie składy komisji rewizyjnej były 
opozycyjne. Wtedy działania komisji są transparentne – trudno, żeby koalicja rządząca 
sprawdzała Burmistrza i sama siebie. Proponuje, aby trzy osoby spoza koalicji rządzącej były 
w tej komisji, a dwie osoby z koalicji. 
W związku z tym, że nie udało się dojść do porozumienia w trakcie przerwy, zatem osoby 
ponownie zgłosiły swój akces do komisji rewizyjnej. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatur do składu Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Kandydaci do składu Komisji Rewizyjnej uzyskali następującą liczbę głosów: 
- Matylda Iwona Jakubowska-Czaja  -   5 głosów, 
- Rafał Krzysztof Klimczak   - 10 głosów, 
- Józef Kowalski    - 10 głosów, 
- Mieczysław Studziński   - 10 głosów, 
- Stanisław Szymański   - 10 głosów, 
- Agnieszka Dorota Tomaszewska  -   5 głosów, 
- Ewa Barbara  Wypych   - 14 głosów. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że do składu Komisji Rewizyjnej wchodzą następujący 
radni: 
- Rafał Krzysztof Klimczak   - 10 głosów, 
- Józef Kowalski    - 10 głosów, 
- Mieczysław Studziński   - 10 głosów, 
- Stanisław Szymański   - 10 głosów, 
- Ewa Barbara  Wypych   - 14 głosów. 
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujące kandydatury: 
 
Michał Kowalik – na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił radnego Pana Józefa 
Kowalskiego – jego długoletnia praca w Radzie oraz praca Przewodniczącego tej komisji              
w poprzedniej kadencji, doświadczenie i zaangażowanie w pracę w tej komisji sprawia, że 
jest to dobra kandydatura na tę funkcję. 
  
Anna Wrzesińska – proponuje kandydaturę Pani Ewy Wypych, która w poprzednim 
głosowaniu uzyskała najwyższą liczbę głosów. 
 
Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Kandydaci na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej uzyskali następującą liczbę głosów: 
- Józef Kowalski    - 10 głosów, 
- Ewa Barbara  Wypych   -   5 głosów. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rada wybrała 
radnego Józefa Kowalskiego. 
Następnie przystąpiła do ustalenia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
Poinformowała, że do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zgłosiło się                         
6 radnych tj.: 
- Krzysztof Jarosław Falkowski, 
- Michał Janusz Kowalik, 
- Ewa Stańczak, 
- Agnieszka Dorota Tomaszewska, 
- Paweł Jan Wachowiak, 
- Ewa Barbara  Wypych. 
 
Wszyscy wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatur do składu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Kandydaci do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu uzyskali następującą liczbę 
głosów: 
- Krzysztof Jarosław Falkowski  - 15 głosów, 
- Michał Janusz Kowalik   - 11 głosów, 
- Ewa Stańczak    - 10 głosów, 
- Agnieszka Dorota Tomaszewska  - 12 głosów, 
- Paweł Jan Wachowiak   - 13 głosów, 
- Ewa Barbara  Wypych   -   5 głosów. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
wchodzą następujący radni: 
- Krzysztof Jarosław Falkowski  - 15 głosów, 
- Michał Janusz Kowalik   - 11 głosów, 
- Ewa Stańczak    - 10 głosów, 
- Agnieszka Dorota Tomaszewska  - 12 głosów, 
- Paweł Jan Wachowiak   - 13 głosów, 
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zgłoszono następujące 
kandydatury: 
 
Krzysztof Falkowski – na Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
zgłosił radną Panią Ewę Stańczak – jest to radna z doświadczeniem samorządowym, 
rzetelna, pracowita. Uważa, że jest to dobra kandydatura na tę funkcję. 
  
Matylda Jakubowska-Czaja – proponuje kandydaturę Pana Pawła Wachowiaka, który                    
4 poprzednie lata pracował w tej komisji i ma doświadczenie w zakresie pracy komisji. 
 
Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Kandydaci na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu uzyskali 
następującą liczbę głosów: 
- Ewa Stańczak    - 10 głosów, 
- Paweł Jan Wachowiak   -   5 głosów. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że na Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu Rada wybrała radną Ewę Stańczak. 
Następnie przystąpiła do ustalenia składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Społecznych. Poinformowała, że do składu tej Komisji zgłosiło się 5 radnych tj.: 
- Krzysztof Jarosław Falkowski, 
- Matylda Iwona Jakubowska-Czaja, 
- Elżbieta Wanda Sikora 
- Ewa Stańczak, 
- Anna Maria Wrzesińska 
 
Wszyscy wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Społecznych. 
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Przewodnicząca Rady zaproponowała przyjęcie całego składu Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Do powyższej propozycji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia całego składu Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych w osobach: 
- Krzysztof Jarosław Falkowski 
- Matylda Iwona Jakubowska-Czaja 
- Elżbieta Wanda Sikora 
- Ewa Stańczak 
- Anna Maria Wrzesińska 
głosowało - 15 radnych, 
„przeciw” -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Społecznych i poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego tej Komisji. 
 
Następnie na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
zaproponowała radnego Krzysztofa Falkowskiego, gdyż w poprzedniej kadencji również 
pełnił tę funkcję i bardzo dobrze wywiązywał się ze swych obowiązków. 
 
Innych kandydatur na Przewodniczącego Komisji nie zgłoszono. 
 
Radny Krzysztof Falkowski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatury Pana Krzysztofa 
Falkowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Za kandydaturą Pana Krzysztofa Falkowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Spraw Społecznych głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Spraw Społecznych Rada wybrała radnego Krzysztofa Jarosława Falkowskiego. 
Następnie przystąpiła do ustalenia składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
Poinformowała, że do składu tej Komisji zgłosiło się 5 radnych tj.: 
- Michał Janusz Kowalik, 
- Mieczysław Studziński, 
- Stanisław Szymański, 
- Paweł Jan Wachowiak, 
- Robert Arkadiusz Witeczek. 
 
Wszyscy wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rolnej, Prawa                    
i Porządku Publicznego. 
 
Przewodnicząca Rady zaproponowała przyjęcie całego składu Komisji Rolnej, Prawa                 
i Porządku Publicznego. 
 
Do powyższej propozycji nie zgłoszono uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia całego składu Komisji Rolnej, Prawa                    
i Porządku Publicznego. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego w osobach: 
- Michał Janusz Kowalik, 
- Mieczysław Studziński, 
- Stanisław Szymański, 
- Paweł Jan Wachowiak, 
- Robert Arkadiusz Witeczek 
głosowało - 15 radnych, 
„przeciw” -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego i poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego tej Komisji. 
 
Robert Witeczek zaproponował na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego kandydaturę radnego Mieczysława Studzińskiego, który w poprzedniej kadencji 
pełnił tę funkcję i bardzo dobrze wywiązywał się ze swych obowiązków. 
 
Innych kandydatur na Przewodniczącego Komisji nie zgłoszono. 
 
Radny Mieczysław Studziński wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kandydatury Pana Mieczysława 
Studzińskiego na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Za kandydaturą Pana Mieczysława Studzińskiego na Przewodniczącego Komisji Rolnej, 
Prawa i Porządku Publicznego głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła, że na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Rada wybrała radnego Mieczysława Studzińskiego. 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady wraz z uzupełnionymi nazwiskami radnych i przystąpiła do jego podjęcia. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła. 
Uchwała Nr II/3/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę. 
  
Po przerwie.  
 
 

b) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy 
Żychlin. 
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Przewodnicząca Rady zaproponowała ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy 
Żychlin na poziomie dotychczasowym tj. w następującej wysokości: 
1) wynagrodzenie zasadnicze     5.000,00 zł; 
2) dodatek funkcyjny       1.900,00 zł; 
3) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 %  
    łącznie wynagrodzenia zasadniczego 
    i dodatku funkcyjnego      2.070,00 zł; 
4) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 19 %  
    miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego,  
    dodatek ten wzrasta o 1% od 01.10.2015 r.  
    za każdy rok pracy aż do osiągnięcia 20%      950,00 zł; 
 
    Razem wynagrodzenie      9.920,00 zł. 
 
Do powyższej propozycji nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin z uwzględnieniem podanej wcześniej 
wysokości wynagrodzenia i przystąpiła do jego podjęcia. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka 
Burmistrza Gminy Żychlin głosowało   - 15 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła. 
Uchwała Nr II/4/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 
rok. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin wyjaśniła, że w załączniku nr 1 do projektu 
uchwały zwiększa się dochody o łączną kwotę 164.414 zł, z czego w Dz. 758 § 2920 - kwota 
119.996zł - dokonano zwiększenia planu subwencji oświatowej na 2014r. przeznaczonej na: 

- dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne świetlic 
szkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych/dotowanych przez gminy 
otrzymujące w 2014 roku kwotę podstawową części wyrównawczej subwencji 
ogólnej; 

- dofinansowanie kosztów związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli zwalnianych w 
trybie art. 20 Karty Nauczyciela, a także nauczycieli przechodzących na emeryturę na 
podstawie art. 88 Karty Nauczyciela; 

- dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczeń 
do nauki dzieci 6-letnich; 

w Dz. 801 § 0690 - kwota 1.500zł - ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu opłat rodziców 
za wydłużony pobyt dzieci w przedszkolach (dotyczy Przedszkola Nr 2); 
w Dz. 801 § 2460 - kwota 29.631zł - wprowadzono do budżetu dochody z tytułu dotacji na 
dofinansowanie zadania: "Moja wymarzona pracownia "Szkolna oaza zieleni" w Zespole 
Szkół Nr 1 w Żychlinie"; w Dz. 852 § 0690 – kwota 1.271zł – ponadplanowe dochody 
uzyskane z tytułu m. in. dokonania opłat za pobyt w Domach Pomocy Społecznych; Dz. 852 
§ 0830 - kwota 1.558zł - ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu dokonywania przez 
klientów MGOPS odpłatności za świadczone usługi opiekuńcze; Dz. 852 § 0980 – kwota 
7.888zł – ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu zwrotu wypłaconych świadczeń z 
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funduszu alimentacyjnego; Dz. 852 § 2360 – kwota 2.570zł – ponadplanowe dochody 
uzyskane z tytułu zwrotu wypłaconych w latach poprzednich zaliczek alimentacyjnych. 

W załączniku nr 2 zwiększa się wydatki o kwotę 239.414 zł, a zmniejsza się wydatki o 
kwotę 75.000 zł, w tym w Dz. 801 rozdz. 80101 - kwota 101.396zł - dokonano zwiększenia 
planu wydatków na realizacje zadań statutowych przeznaczonych na zakup sprzętu 
szkolnego i pomocy dydaktycznych do świetlic szkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych/dotowanych przez gminy otrzymujące w 2014 roku kwotę podstawową części 
wyrównawczej subwencji ogólnej oraz na zakup sprzętu szkolnego i pomocy dydaktycznych 
do pomieszczeń do nauki dzieci 6-letnich; w Dz. 801 rozdz. 80101 - kwota 8.600zł - w 
związku z otrzymaniem subwencji oświatowej na zakup sprzętu szkolnego i pomocy 
dydaktycznych do świetlic szkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych/dotowanych 
przez gminy otrzymujące w 2014 roku kwotę podstawową części wyrównawczej subwencji 
ogólnej, dokonano zwiększenia planu dotacji dla Społecznej Szkoły Podstawowej w 
Orątkach; w Dz. 801 rozdz. 80103 - kwota 4.229zł - dokonano zwiększenia planu wydatków 
dotacji na realizację zadań bieżących, w związku z wystąpieniem Prezydenta Miasta Kutna o 
pokrycie kosztów ponoszonych przez Miasto Kutno za dzieci uczęszczające do oddziału 
przedszkolnego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Kutno, a zamieszkującymi 
na terenie Gminy Żychlin; Dz. 801 rozdz. 80104 - kwota 1.500zł - zwiększono plan wydatków 
przeznaczonych na wypłatę wynagrodzeń dla pracowników Przedszkola nr 2 w Żychlinie; Dz. 
801 rozdz. 80104 - kwota 2.832zł - w związku z wystąpieniem Prezydenta Miasta Kutna o 
pokrycie kosztów ponoszonych przez Miasto Kutno za dziecko uczęszczające do 
przedszkola, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Kutno, a zamieszkującym na 
terenie Gminy Żychlin, dokonano zwiększenia planu wydatków dotacji na realizację zadań 
bieżących; Dz. 801 rozdz. 80110 - kwota 26.821zł - z uwagi na fakt wprowadzenia do 
budżetu dochodów z tytułu dotacji na dofinansowanie zadania: "Moja wymarzona pracownia 
"Szkolna oaza zieleni" w Zespole Szkół Nr 1 w Żychlinie", zwiększono plan wydatków 
bieżących na realizację zadań statutowych przez Gimnazjum Publiczne w Żychlinie ; Dz. 801 
rozdz. 80120 - kwota 2.810zł - zwiększono plan wydatków bieżących na realizację zadań 
statutowych przez Liceum Ogólnokształcące w Żychlinie, w związku z wprowadzeniem do 
budżetu dochodów z tytułu dotacji na dofinansowanie zadania: "Moja wymarzona pracownia 
"Szkolna oaza zieleni" w Zespole Szkół Nr 1 w Żychlinie". 
W Dz. 852 rozdz. 85215 - kwota 30.000zł - dokonano zmniejszenia planu wydatków 
przeznaczonych na wypłaty dodatków mieszkaniowych w 2014 roku i w Dz. 852 rozdz. 
85295 - kwota 45.000zł - dokonano zmniejszenia planu wydatków przeznaczonych na opłaty 
za pobyt podopiecznych MGOPS w Żychlinie w domach pomocy społecznej. 
Natomiast w Dz. 852 rozdz. 85295 - kwota 13.287zł - w związku z osiągniętymi 
ponadplanowymi dochodami, dokonano zwiększenia planu wydatków przeznaczonych na: 
zakup materiałów biurowych, druków oraz środków czystości, opłaty za energię elektryczną, 
energię cieplną, zakup usług związanych z przesyłkami listowymi, nadzorem nad 
programami oraz opłatę za internet w MGOPS; w Dz. 900 rozdz. 90002 - kwota 77.939zł - 
zwiększono plan wydatków bieżących na realizację zadań statutowych Gminy w zakresie 
gospodarki odpadami. 
  
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok 
głosowało   - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr II/5/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – odczytał list z gratulacjami  
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Pana Bronisława Komorowskiego kierowany do Pana 
Grzegorza Ambroziaka w związku z wyborem na Burmistrza Gminy Żychlin oraz do nowo 
wybranych radnych. 
 
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad Sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział            
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła II Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
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